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Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Formanden aflægger beretning. 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab. 

4. Fremlæggelse og godkendelse af budget og kontingenter. 

5. Eventuelle forslag fra bestyrelse og medlemmer. 

6. Valg af bestyrelse og suppleant. 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

8.  Eventuelt. 

 

Formanden, Jan Rasmussen, bød velkommen til generalforsamlingen og orienterede om enkelte 

praktiske forhold. Der var 19 stemmeberettigede medlemmer til generalforsamlingen. 

 

1. Valg af dirigent og referent. 

Formanden indstillede bestyrelsens forslag om, at Flemming blev valgt til dirigent. Han blev valgt med 

akklamation. 

Formanden indstillede bestyrelsens forslag om, at Jan blev valgt til referent i sin egenskab af 

foreningens sekretær. Han blev valgt med akklamation. 

 

2. Formanden aflægger beretning. Se bilag 1 sidst i referatet 

Formanden, Jan, aflagde beretning om foreningen og dens aktiviteter i 2023.    

Han gjorde meget ud af at gennemgå de mange planlagte og gennemførte aktiviteter i 2023, bl.a. 

Sjællandsmesterskab 2023.  

Han gjorde endvidere meget ud af at takke bestyrelsens medlemmer og de mange frivillige blandt 

foreningens medlemmer, der havde hjulpet til under HCWR aktiviteter gennem 2023. Også selvom 

interessen blandt medlemmerne til at være frivillige i caféen under shows havde en nedadgående 

tendens. En speciel tak blev rettet til Mie for hendes altid utrættelige indsats. 

Der var ikke bemærkninger til beretningen. Denne, der er vedlagt som bilag, blev godkendt med 

akklamation. 

 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab. 

Kassereren, Mie, fremlagde kort regnskabet for 2023, der blev udleveret i papirudgave. Regnskabet var 

så detaljeret, at det i realiteten var selvforklarende. Mie knyttede derfor kun enkelte bemærkninger til 

regnskabet, herunder underskuddet på ”Sjællandsmesterskabet 2023”, hvilket primært skyldes 

omkostninger til dommeren set i forhold til det relativt lille antal deltagere. Alligevel var der et lille 

overskud for 2023. Endvidere havde det været nødvendigt at skifte bank i løbet af året af hensyn til 

gebyrer og udfordringer med at have en ”foreningskonto”. 

Flere spurgte ind til den samlede kassebeholdning, der imidlertid ikke fremgik af regnskabet. Hertil 

svarede Mie, at der var ca. 30.000 kr. i kassebeholdningen. Det besluttedes, at kassereren pålægges at 

lade dette fremgå af regnskabet for 2024. 

Regnskabet blev godkendt med akklamation. 

 

4. Fremlæggelse og godkendelse af budget og kontingenter. 

Kassereren, Mie, oplyste, at hun ikke havde nået at udarbejde et budget for 2024. Det besluttedes, at det 

skal være med forventeligt det samme omfang som for 2023, og herunder at kontingentsatserne er 

uændrede. 

http://www.hcwr.dk/
http://www.hcwr.dk/


 

 

 

 

 

Der var ikke yderligere bemærkninger til budget for 2023 og kontingenter, hvorfor dette blev godkendt 

med akklamation.  

  

5. Eventuelle forslag fra bestyrelse og medlemmer. 

Der var ikke kommet forslag, idet dog Formanden, Jan, gerne ville have en drøftelse på 

generalforsamlingen af en formulering, der var diskuteret i Bestyrelsen, og som han læste op:  

”Bestyrelsen prioriterer sin indsats på selve afviklingen af de enkelte shows. Bestyrelsen vil meget 

gerne kunne tilbyde servicering i caféen, men det vil kræve flere frivillige hænder. Lykkes dette ikke, vil 

der desværre være stævner med kun en minimal bemanding af caféen, og med reduceret udbud i form af 

primært kaffe, thé og drikkevarer, og evt. mod selvbetjening”. 

På denne baggrund udspandt der sig en fornuftig og uddybende drøftelse på generalforsamlingen. De 

samlede argumenter var især følgende: 

- Det ville være ærgerligt, hvis vi ikke kan opretholde caféen i tilnærmelsesvis sin nuværende 

form, da det er et ”plus” for shows og for klubben som helhed. 

- Udbuddet i caféen er fantastisk. Man kunne dog herunder forsøge sig med andre former for 

toasts, der var lettere/hurtigere at forberede. 

- Er det muligt, at der udbydes færdigretter, så mest muligt er forberedt. Det er i den forbindelse 

muligt at forberede flæskestege til flæskestegssandwich dagen før, da de er i ”høj kurs”. Hvis 

der skal købes færdigretter udefra vil det blive for dyrt og priserne i caféen vil følgelig virke 

afskrækkende. I forvejen prøver Bestyrelsen at holde priserne nede, så ”alle kan være med”. 

- Det skulle ikke udvikle sig til at være en diskussion om prisniveauet, men om det essentielle, 

nemlig frivillighed til at yder en tjans i specielt caféen, idet der var et tilstrækkeligt antal 

frivillige til de mere show-rettede aktiviteter. 

- At være en del af holdet i caféen er ret hyggeligt, hvor der er et godt kammeratskab og alle 

hjælpes ad. Enkelte var dog lidt i tvivl om, hvorvidt der reelt var så god en stemning i caféen, 

som der blev givet udtryk for. 

- Bestyrelsen kunne måske opfordre medlemmerne til at tage en ”tjans” i caféen på en lidt mere 

positiv måde. Det skal være en positiv oplevelse at være med til at betjene i caféen, bl.a. i 

medfør af sammenholdet. Det kunne godt være ”påhæng” til deltagerne, der tog en ”tjans” i 

caféen. Bestyrelsen kunne måske allerede ved tilmeldingen spørge ind til, om der blandt 

deltagerne eller blandt ”påhæng” eller andre tilknyttede kunne var nogle, der kunne afse en 

periode, af kortere eller længere varighed til at deltage i betjening af caféen. 

- Det må ikke blive for ”stort et puslespil” at få vagtplanen for caféen til at hænge sammen, for 

Bestyrelsen bør først og fremmest fokusere på afviklingen af selve shows. 

- Morgenmaden kunne nok stryges som et tilbud til deltagerne og tilskuerne, da der ikke er så 

mange, der benytter sig af dette, og der er behov for en tidlig klargøring fra caféens side. 

- Caféen kunne godt reducere åbningstiderne til at være omkring tiderne for hovedmåltiderne. 

- Frivilligheden blandt medlemmerne er et generelt problem for mange foreninger/klubber. 

Der blev ikke taget beslutninger herom, da det ikke var formålet. Men på baggrund af de udbytterige 

drøftelser på generalforsamlingen har Bestyrelsen nu en mulighed for at gå i tænkeboks og fremkomme 

med ”vejen frem” for caféen i forbindelse med shows. 

 

6. Valg af bestyrelse og suppleant. 

 Dirigenten, Flemming, overlod til Formanden at fremkomme med Bestyrelsens indstilling med 

baggrund i indkaldelsens til generalforsamlingen. 

 Følgende blev valgt med akklamation: 

Bestyrelsen: 

På valg: Jan Rasmussen (modtager genvalg) = genvalgt. 

På valg: Mie Kühnell Unø (modtager genvalg) = genvalgt. 



 

 

Bestyrelsesmedlem Gitte Skaaning (modtager ikke genvalg), Bestyrelsens forslag: Linda Vorm = valgt. 

Suppleanter til bestyrelsen: 

Suppleant 1-årig Marianne Weidemann (modtager ikke genvalg), Bestyrelsens forslag: Ditte Poulsen = 

valgt. 

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

 Dirigenten, Flemming, overlod til Formanden at fremkomme med Bestyrelsens indstilling med 

baggrund i indkaldelsens til generalforsamlingen. 

 Følgende blev valgt med akklamation: 

Revisor på valg: Jette Eskelund (modtager genvalg) = genvalgt. 

Revisorsuppleant på valg: Lis Petersen (modtager genvalg) = genvalgt. 

 

8. Eventuelt. 

 Jette Ceglarek takkede klubben og dens Bestyrelse for det gode samarbejde, igen i 2023. Hun er 

som ejer af TCR meget glad for at huse klubben og for at stille sine faciliteter til rådighed for klubbens 

aktiviteter. Der var et gensidigt udbytte af dette samarbejde. 

Der blev kort drøftet ”Markedsdagen”, der i 2023 ikke opfattedes som tilknyttet en aktivitet med et 

tilstrækkeligt mange deltagere og tilskuere for at opnå et større potentiale, og herunder om der ikke 

kunne prøves med dette i 2024. Det var en god mulighed for at købe udstyr, nu ”western”-butikken på 

TCR ikke længere eksisterer. Der var forslag om en tilknytning til clinics, men her kommer der ikke 

mange deltagere og slet ikke tilskuere, så det bør nok være i tilknytning til shows, hvis det skal 

gennemføres fremover. 

   

 Dirigenten, Flemming afsluttede herefter drøftelserne og overgav ordet til formanden, Jan.  

 Denne takkede dirigenten for godt og effektivt udført arbejde, og afsluttede 

generalforsamlingen, idet han udtrykte en tak for en vel gennemført generalforsamling med gode 

drøftelser af ”frivilligheden”. 

 Herefter overgik medlemmerne til det efterfølgende traktement og hyggeligt samvær. (Note: 

Under traktementet overraktes foreningens påskønnelse (i form af flasker rødvin) af revisors og 

dirigentens indsats samt til Jette Ceglarek for påskønnelse af hendes hjælpsomhed og for at stille TCR 

faciliteter til rådighed for klubbens aktiviteter.  

 Endvidere blev der foretaget lodtrækning af HCWR medlemskab for 2025 og 3 x klasser til 

”Take it Easy”.  

Vindere blev: 

Medlemskab af HCWR 2025: Morten Weis 

1 klasse til Take It EasY: Hanne Vestergaard  

1 klasse til Take It Easy: Linda Vorm 

1 klasse til Take It Easy: Ditte Poulsen 

 

Referent 

Jan Rasmussen 

Sekretær/HCWR 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

HCWR Generalforsamling 7. februar 2024. Formandens beretning 

 

Bestyrelsen vurderer, at året 2023 har været et godt år for HCWR med mange arrangementer, lidt flere 

end i tidligere år, og med mange deltagere. Mange medlemmer, og også udenforstående, har sluttet op 

om disse arrangementer. 

Der har været ret mange, der har tilbudt sig som hjælpere til vores aktiviteter, selvom vi har kunnet se 

en lidt nedadgående tendens i frivilligheden, hvilket jeg kommer tilbage til i min beretning.  

Så på foreningens vegne, rigtig mange tak for den store tilslutning og bistand til gennemførelse af 

HCWR aktiviteter. Vi håber fortsat, at I vil støtte lige så godt op om aktiviteterne i 2024. Bestyrelsen vil 

i hvert fald forsøge at opretholde indtrykket af, at HCWR er den meste aktive klub på Sjælland. 

 

Jeg vil derfor gerne kort gennemgå år 2023 aktiviteter og fremkomme med enkelte bemærkninger. Der 

var mange planlagte aktiviteter, men der har også gennem året været nogle aktiviteter, der blev tilbudt i 

foreningens regi, når der bød sig en lejlighed. Så aktiviteterne er følgende: 

 

1. februar. Generalforsamling. 

Denne blev afholdt med et fornuftigt antal medlemmer, ca. 20. Der blev bl.a. genvalgt et par 

medlemmer, og der blev drøftet nogle vigtige emner, bl.a. informationsformidling til medlemmerne via 

Facebook/hjemmesiden og relevansen af de enkelte arrangementer.  

Da Gitte og Marianne ikke fortsætter bestyrelsesarbejdet efter denne generalforsamling, rigtig mange 

tak for indsatsen i den forløbne tid. 

 

4. februar 2023. Clinic med Peter Ljungberg.  

Denne reining-clinic, der blev gennemført efter en anmodning fra HCWR medlemmer, forløb meget 

tilfredsstillende.  

 

25. februar 2023. Clinic med Emilie Bendix. 

Denne clinic, primært allround, blev gennemført meget tilfredsstillende. Deltagerne var meget glade for 

Emilie Bendix’s instruktioner. Hun vil også blive engageret fremover, når lejligheden byder sig. 

 

11. marts 2023. Clinic med Rikke Benjaminsen. 

Denne clinic blev aflyst grundet for få tilmeldinger.  

 

26. marts 2023. Take It Easy – westernshow  

Der var stor tilslutning, både fra medlemmerne og ryttere udefra, mere end 60 tilmeldte, og der var en 

del medlemmer, der tilbød sig som hjælpere. Igen rigtig mange tak for det. Selv udfordringerne med de 

nye UELN nr. for hestene (står på forsiden af passet) og overgangen til sommertid blev overkommet. 

Der var mange discipliner og spændende patterns. Mange udtrykte stor tilfredshed med showet og 

afviklingen af dette, ja der var fint styr på det meste, idet dog behovet for bemanding i caféen var lidt af 

en udfordring. 

Og vejret var med os, så det ikke var hundeholdt. Det var godt, at vi gennemførte på et relativt sent 

tidspunkt på foråret. Som Mie skrev ud på Facebook: ” Wow !!!! Så vildt et Take It Easy. 62 tilmeldte 

heste. En hel formiddag med en masse diverse klasser og 6 timers reining. KÆMPE stort tak til jer alle. 

Deltagere, både “nye” og “gamle”, tilskuere, dommer, ringsteward og ikke mindst hjælperne. I er 

uundværlige. Uden jer alle, intet show. Det er SÅ fedt i bakker om vores lille show.  Håber alle har 

haft en skøn og dejlig dag ”. 

 

 

 

https://www.facebook.com/events/902853394231330/?acontext=%7B%22event_action_history%22%3A%5b%7B%22surface%22%3A%22group%22%7D%5d%7D
https://www.facebook.com/events/902853394231330/?acontext=%7B%22event_action_history%22%3A%5b%7B%22surface%22%3A%22group%22%7D%5d%7D


 

 

10. april 2023. Unghestedag og markedsdag. 

Markedsdagen forløb ikke helt som forventet, idet der var et tilstrækkeligt antal stande, men ikke så 

mange besøgende. Så der blev ikke solgt/købt så meget, så bestyrelsen må nok erkende, at der ikke er så 

stor tilslutning til denne form for arrangement. Derimod forløb unghestedagen med diverse 

trailforhindringer og for ungheste særligt udfordrende momenter, bl.a. en hestespisende ”enhjørring” i 

hallen fint og deltagerne udtrykte stor tilfredshed. 

 

29 maj 2023. Besøg på Fuglebjerg Western Ridecenter hos Sanni og John Lissau.  

Flere ekvipager deltog i en fællesdag, hvor vi prøvede at ”lege” med køer og prøvede den spændende 

udendørs trailbane. Begge var discipliner, som ikke alle havde prøvet før, og vi fandt da også ud af, 

hvilket heste, der havde ”cowsence” eller ikke og hvilke ekvipager, der kunne klare trailforhindringerne 

eller ikke, for mange af trailforhindringerne var ret udfordrende. Både ryttere og heste var trætte efter 

dagens gode aktiviteter. Arrangement fandt sted i medfør af en invitation fra ridecentret. Rigtig mange 

tak til Sanni og John. 

 

3. juni 2023. Fællesridetur i Bidstrupskovene ved Hvalsø. 

Denne fællesridetur måtte desværre aflyses grundet alt for få tilmeldinger. Dette skete også i 2022, så 

bestyrelsen må nok erkende, at der ikke er tilstrækkelig interesse for disse arrangementer. Det hjalp dog 

heller ikke, at opslaget tilsyneladende var svært at finde på Facebook. 

 

1 juli 2023. Clinic med Peter Ljungberg. 

Igen en meget tilfredsstillende reining-clinic.   

 

6. august. Orienteringsridt med efterfølgende grill.  

Dette blev godt afholdt som planlagt, idet der dog ikke var så mange deltagere i selve det flotte ridt på 

de nærliggende marker og enge, hvorimod der var noget flere, der deltog i det efterfølgende 

grillarrangement. Under alle omstændigheder var der et godt socialt hyggeligt samvær på dagen, og det 

er vel også et formål med HCWR. 

 

26.-27. august 2023. WRP Sjællandsmesterskab 2023. 

Efter en lang periode med bestyrelsens påvirkning af de øvrige beslutningstagere i ”Western Riders 

Partnership”, WRP-samarbejdet, lykkedes det i 2023. Det blev HCWR, der skulle planlægge og afholde 

dette Sjællandsmesterskab, der oprindeligt var tiltænkt at skulle gå på omgang mellem de på Sjælland 

værende Westernklubber, men som i mange år var blevet planlagt og gennemført i regi af BHWR.  

Så HCWR var vært for dette WRP Sjællandsmesterskab 2023, afholdt på Tuse Creek Ranch.  

Bestyrelsen havde virkelig ”lagt sig i selen” for at få planlagt dette mesterskab, og planlægningen bar da 

også frugt, idet det efter bestyrelsens vurdering blev meget godt gennemført. Der var mange discipliner, 

så der blev planlagt over 2 dage. Også her måtte vi desværre konstatere, at det var svært at tiltrække 

frivillige til bemanding af caféen. Trods dette var afviklingen af det rent showmæssige på et passende 

højt niveau. En stor tak til vores engagerede dommer Cédric Leroux. Mange var glade for den positive 

og konstruktive feedback Cedric gav dem. 

Desværre var der dog ikke så mange deltagere som forventet, kun 30 deltagere, så der var et roligt 

tempo uden stress. Det er svært at planlægge på noget, der tidsmæssigt afhænger af antal deltagere. Men 

konklusionen er under alle omstændigheder dog, at ”HCWR kan dét dér” med at arrangere shows. 

Igen tak til alle de implicerede for støtten, også til alle vores sponsorer, da der var mange sponsorgaver. 

 

6. oktober. Klubmesterskab. 

https://www.facebook.com/groups/632964883540834/?__cft__%5b0%5d=AZUv46gx3gfJEI4qfSe5cZWQBBb8Gbss_V13rqwAeXoG8wEzORUCgGkq1pbv6FEd4N1ujddZuw-Sc3cdH4VPfN0nqbh18rLc7PF0U1YmtOqZz3biM7F3c41wmJPdHfysZ1DzyU4ApMCOyEYJT0PqY9w5bsGw_ULyATEVuxcRzDvl8hbvtv7dKvtBG-0N8uXaLZK1kjT4XJLvao_0oYmw8CD-EPot4osUbcHlaWjEvHWE6g&__tn__=-UK-R
https://www.facebook.com/groups/632964883540834/?__cft__%5b0%5d=AZUv46gx3gfJEI4qfSe5cZWQBBb8Gbss_V13rqwAeXoG8wEzORUCgGkq1pbv6FEd4N1ujddZuw-Sc3cdH4VPfN0nqbh18rLc7PF0U1YmtOqZz3biM7F3c41wmJPdHfysZ1DzyU4ApMCOyEYJT0PqY9w5bsGw_ULyATEVuxcRzDvl8hbvtv7dKvtBG-0N8uXaLZK1kjT4XJLvao_0oYmw8CD-EPot4osUbcHlaWjEvHWE6g&__tn__=-UK-R
https://www.facebook.com/groups/6411729215557771/?__cft__%5b0%5d=AZVUp_3e-WcEJ_BcbL9H_FZxE5MG66VHDLb9Y5vwX2VK4OoeKtPCjtTpGYcii_7xHYvo21-choEaLRT5-J60Ho-TH06B-h_GY-AOdrebx9_YyuVy8FiBOSXJVA6ZFwBlbDos_eOVFJUMNaTEztJ9n_tOjJTN2YD2muQiwUCR9FYm9grQ7CqautkFLYKUEj2nSAE&__tn__=-UK-R
https://www.facebook.com/groups/6411729215557771/?__cft__%5b0%5d=AZVUp_3e-WcEJ_BcbL9H_FZxE5MG66VHDLb9Y5vwX2VK4OoeKtPCjtTpGYcii_7xHYvo21-choEaLRT5-J60Ho-TH06B-h_GY-AOdrebx9_YyuVy8FiBOSXJVA6ZFwBlbDos_eOVFJUMNaTEztJ9n_tOjJTN2YD2muQiwUCR9FYm9grQ7CqautkFLYKUEj2nSAE&__tn__=-UK-R
https://www.facebook.com/groups/214246931961068/user/100077964606864/?__cft__%5b0%5d=AZVUp_3e-WcEJ_BcbL9H_FZxE5MG66VHDLb9Y5vwX2VK4OoeKtPCjtTpGYcii_7xHYvo21-choEaLRT5-J60Ho-TH06B-h_GY-AOdrebx9_YyuVy8FiBOSXJVA6ZFwBlbDos_eOVFJUMNaTEztJ9n_tOjJTN2YD2muQiwUCR9FYm9grQ7CqautkFLYKUEj2nSAE&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/groups/214246931961068/user/100077964606864/?__cft__%5b0%5d=AZVUp_3e-WcEJ_BcbL9H_FZxE5MG66VHDLb9Y5vwX2VK4OoeKtPCjtTpGYcii_7xHYvo21-choEaLRT5-J60Ho-TH06B-h_GY-AOdrebx9_YyuVy8FiBOSXJVA6ZFwBlbDos_eOVFJUMNaTEztJ9n_tOjJTN2YD2muQiwUCR9FYm9grQ7CqautkFLYKUEj2nSAE&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/groups/214246931961068/user/1143922608/?__cft__%5b0%5d=AZVUp_3e-WcEJ_BcbL9H_FZxE5MG66VHDLb9Y5vwX2VK4OoeKtPCjtTpGYcii_7xHYvo21-choEaLRT5-J60Ho-TH06B-h_GY-AOdrebx9_YyuVy8FiBOSXJVA6ZFwBlbDos_eOVFJUMNaTEztJ9n_tOjJTN2YD2muQiwUCR9FYm9grQ7CqautkFLYKUEj2nSAE&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/groups/214246931961068/user/1143922608/?__cft__%5b0%5d=AZVUp_3e-WcEJ_BcbL9H_FZxE5MG66VHDLb9Y5vwX2VK4OoeKtPCjtTpGYcii_7xHYvo21-choEaLRT5-J60Ho-TH06B-h_GY-AOdrebx9_YyuVy8FiBOSXJVA6ZFwBlbDos_eOVFJUMNaTEztJ9n_tOjJTN2YD2muQiwUCR9FYm9grQ7CqautkFLYKUEj2nSAE&__tn__=-%5dK-R


 

 

 

 

 

Dette blev godt planlagt og godt afviklet. Der var stor tilslutning fra HCWR medlemmers side, men 

også udefra, ialt 37 tilmeldte. Igen var der nogle frivillige blandt foreningens medlemmer, så igen tak 

for denne indsats.  

     

18. november 2023. Clinic med Cedric Leroux 

Denne clinic, primært allround, blev gennemført fuldtalligt meget tilfredsstillende. Deltagerne var 

meget glade for Cedric’s instruktioner. Han vil også blive engageret fremover, når lejligheden byder 

sig. 

 

Andre emner: 

Herudover har Mie skaffet et særligt sponsorat, nemlig, at medlemmerne nu kan størtte HCWR gennem 

OK App, hvor der kan støttes med hele 10 øre pr. liter, når du tanker med OK’s app. Tak til Mie for 

dette . Bestyrelsen anbefaler brugen af denne OK App, så I støtter HCWR. 

 

Jeg tillader mig her at rose bestyrelsens medlemmerne og suppleanterne, for uden disse kunne de mange 

aktiviteter ikke blive planlagt og afholdt. Det kræver trods alt ret mange ressourcer og det ér ”frivilligt 

arbejde”. Og her ikke mindst tak til Mie for sin altid utrættelige initiativrigdom og arbejdsindsats. Jeg 

behøver som formand ikke at sikre mig, at alting er i orden. Det er det bare og i rette tid takket være 

Mie. 

Og de frivillige ydelser fra medlemmerne i forbindelse med arrangementerne skal man ikke tage for 

givet i vores travle hverdage. Der er ikke mange der tænker over, hvor meget de frivillige hjælpere 

bruger af tid og kræfter på at få et show til at fungere. Derfor er vi HCWR altid taknemmelige, når folk 

gider at bruge deres fritid på at hjælpe. Uanset om det er 1 time eller hele og halve dage. Uden frivillige, 

ingen stævner, ingen westernsport. Så en rigtig stor tak til disse frivillige hjælpere. Og I ved selv, hvem 

der blandt medlemmerne har ”trukket et stort læs”, så ”ingen nævnt, ingen glemt”. Dette er en 

opfordring, som jeg gerne vil have uddybet under punkt 5 på dagsordenen. 

 

Arrangementsoversigten for 2024 ligger nu på HCWR hjemmeside og på Facebook. Bestyrelsen har 

igen anstrengt sig for at planlægge så mangfoldige arrangementer som muligt. 

Men er der yderligere forslag til arrangementer kan disse fremsættes umiddelbart herefter eller under 

dagsordenens punkt ”Eventuelt”. Så vil bestyrelsen kigge nærmere på disse eventuelle forslag.  

 

På medlemssiden så det således ud, at vi ved udgangen af 2023 havde 68 medlemmer og med udgangen 

af 2022 havde vi 52 medlemmer, så en lille fremgang. 

 

Jan Rasmussen 

Formand 

 

 

 

  

 

https://www.facebook.com/events/747606127108696/?acontext=%7B%22event_action_history%22%3A%5b%7B%22surface%22%3A%22group%22%7D%5d%7D
https://www.facebook.com/events/747606127108696/?acontext=%7B%22event_action_history%22%3A%5b%7B%22surface%22%3A%22group%22%7D%5d%7D

